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1 Stand van zaken

— Ebben zal een toelichting geven op de stand van zaken

—

lJij zou een korte toelichting kunnen geven over het proces van de afgelopen twee weken

om ze wat meer inzicht te geven in het proces rondom de oplevering van een rapport.
— Punten dieje daarbij kan aanstippen:
- Het proces rondom vertrouwelijk houden van rapport tot openbaarmaking

(transport/kluizen etc.)
-  OG-ON controle

-  Pseudonimiseren (als EBBEN in een vroeg proces rekening houdt met formulering

functionarissen, kan pseudonimisering snel plaatsvinden)
— We hebben het verslag (notulen) van de vorige AC van 29 augustusjl.van EBBEN

ontvangen.
— Het verslag ziet er uitgebreid uit. Goed om aan te geven dat er een voorkeur is voor het

niet benoemen van personen in verslagen. In de vorige OC hadden we gevraagd of

EBBEN een actie lijst zou bijhouden. Deze is niet bij de OC-agenda toegevoegd. Goed om

te checken of er dus geen acties openstaan of dat dit per abuis is vergeten.

Scope van het onderzoek

Naar aanleiding van de vorige OC en AC zal EBBEN een nadere toelichting geven op de

fasering van de onderzoeken. Dit ter voorbereiding op de AC van maandag a.s.

i Nb. In de vorige AC heeft EBBEN onderstaande toelichting daarop gegeven:

EBBEN bespreekt dat het zinvol is om de transacties die in fase 2 en fase 3 zijn

gesplitst tegelijkertijd te onderzoeken. Dit is geen conclusie maar een punt om nader

met elkaar te bespreken. EBBEN verwacht dat dit geen impact heeft op de

doorlooptijd en kosten. De pSG heeft tijdens die AC aangegeven dat als dat wel zo

is, zij op tijd gewaarschuwd wil worden om niet terecht te komen in een situatie

waarbij VWS voor een voldongen feit van uitbreiding komt te staan.

Data uitvraag en opvolging

Ebben zal een toelichting geven op de status van de data verzoeken.

Na het overdragen van de LCH-dataset staat er nu een verzoek open voor o.a. email boxen.

Dit “bijzondere informatieverzoek’ dient door de SG te worden goedgekeurd. EBBEN is

afgelopen vrijdag door EXE erIEEEbijgepraat op het proces. In dat gesprek is

toegezegd dat wij streven naar data overdracht in de eerste week van oktober.

Goed als jij nog benadrukt dat jij dit ook aan Deloitte zal bevestigen in de OC met Deloitte

later vandaag zodat zij EBBEN in die eerste week van oktober kunnen ondersteunen bij het

doorzoeken van de data op de MOPED.

Planning interviews

Toelichting door EBBEN

. Voorbereiding AC-bespreking

. Goed om het punt over de scope van het onderzoek hier goed met elkaar te definiéren ten

behoeve van de AC van maandag 26 september a.s.

. Overige zaken

. Volgt tijdens OC.
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Opening en mededelingen

Dit is aan Deloitte.

Praktische afsprakenlijst OC 20 juli

Deze actielijst is niet met ons gedeeld.

Goed om deze gezamenlijk door te lopen.

Indien mogelijk toevoegen aan de afsprakenlijst dat Deloitte EBBEN in de eerste week van

oktober (of zodra akkoord SG is gegeven) kan ondersteunen bij doorzoeken MOPED.

Nabeschouwing oplevering eerste deelverslag van handelingen
Dit is aan Deloitte.

Wij kunnen in ieder geval aangeven hoe OG-ON controle is verlopen. Tevens

complimenteren dat acceptatie pseudonimiseren in Rotterdam vlot is verlopen. Wij gaan

intern nog evalueren en zullen relevante lessons learned met Deloitte delen.

Veel dank voor de gastvrijheid en ondersteuning gedurende het hele proces.

Status & verantwoordingsrapportage augustus

Samen doorlopen.

Aandachtspunten:
a. Er wordt aan AC gevraagd om te starten met werkzaamheden deelonderzoek 2 en 3.

Volgens mij had jij met GL besproken dat dit geen AC besluit hoefde te zijn. Er is

geen reden om deze werkzaamheden niet al uit te kunnen voeren.

b. Op pagina 11 staat nog steeds aangegeven dat VWS pseudonimiseert/anonimiseert.

(zie ook punt 5 hieronder).

Voorbereiding AC

Goed om te checken of in het verslag van de van de AC van 29 augustus jl. staat opgenomen

dat VWS heeft geconstateerd dat dit niet is geformuleerd conform de afspraken. De pSG

heeft dit verzoek bevestigd. Dit dient ook in de SVR te worden aangepast.

WVTTK & afsluiting

We kunnen hier verzoek OM nog bespreken.


